
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 16. august 2022, kl. 19.00 – 21.00 

                         
  
 
Afbud:  

 
Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 07.06.22 HM/CM 
 
 
 
 

 
 

2. Velkommen til en ny skolebestyrelse  HM/CM 
 
 
Skolebestyrelsen skal konstituere sig, og herefter laves en introduktion til bestyrelsesarbejdet.  
 

 
 

3. Velkommen til et nyt skoleår           HM/CM 
 
Diverse information - herunder rundvisning.   
 
 
 
 

 
 

4. Skolebestyrelsens input på kommende forældremøder           HM/CM 
 
Hvilke emner skal vi have med på de kommende forældremøder?  
 
 
 
 

 
 

5. Fremtidens folkeskole i Viborg – herunder høringssvar    HM/CM 
 
Er der noget nyt? Hvad er næste skridt? Høringssvar - input? Forslag til skolestruktur se bilag 1. 
Skabelon til høringssvar se bilag 2.   
 
 
 
 

 
 
 
 
 



 
 
 

6. Udtalelse vedr. ”den lukkede skolebuskørsel”    HM/CM 
 
Forslag til udtalelse:    
 
Hald Ege Skole - Udtalelse vedr. ”den lukkede” skolebuskørsel.  

Ifølge bekendtgørelsen om befordring af elever i folkeskolen ”skal kommunalbestyrelsen ind-
hente udtalelse om ordningens nærmere tilrettelæggelse, herunder ruter, afgangstider, venteti-
der og opsamlingssteder”.   

Skolebestyrelsen kan konstatere at den ”lukkede” skolebuskørsel generelt fungerer godt.  

Skolebestyrelsen har dog et ønske om, at man som barn i SFO kan bruge de ”lukkede ruter” på 
alle afgangstidspunkter fra skolen.   

Skolebestyrelsen er bevidste om at køretid m.m. følger den gældende lovgivning, men vi kunne 
godt ønske, at man politisk var villig til at se på dette. Vi har elever som er længe undervejs, og 
som skal gå et godt stykke når de bliver sat af – specielt i den mørke tid kan det være problema-
tisk. Det varierer selvfølgelig år for år. I år er der eksempelvis elever der starter kl.07.25 og er 
fremme ved skolen kl. 08.00.  

 
 
 
 

 
 

7. Planlægning af kontaktforældremøde d. 04.10.22         HM/CM 
 
Indhold på mødet?  
 
 
 
 

 
 

8. Nyt fra elevrådet HM/CM 
 
 
 
 

 
 

9. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     HM/CM 
 
Prioritering af punkterne: Opfølgning på høringssvar vedr. det kommunale budget – herunder 
hvorfor Hald Ege Skole er forsvundet ud af overslagsårene for renovering. Opfølgning på sam-
menhængsmodellen m.m. ved ny skolebestyrelse.    
 
 
 
 

 
 
 



 

10. Meddelelser 
 
 
 
 

 
 
11. Evt. 
 
 
 

 


